
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 31. 5. 2016 od 15.00 

Místo: Hollar, místnost č. 212 

 

Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 

RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil., Ph.D.; PhDr. David Emler, 

Ph.D.; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D.; PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, M.A., 

Ph.D. 

Za studentskou komoru: 

Bc. Miroslav Čermák; Ondřej Doskočil; Ema Fischerová; Mgr. et Mgr. Markéta Havelková; 

PhDr. Karel Höfer; Bc. Jaroslav Ježek; Mgr. Karolína Musilová; Bc. Kateřina Písačková  

 

Omluveni: Ing. Mgr. Olga Angelovská; doc. PhDr. Jan Halada, CSc.; Mgr. Michal Paulus; 

Mgr. Bc. Tereza Svobodová, B.A.; Libor Ulrich 

 

Dále nepřítomni: Mgr. Karel Svoboda, Ph.D. 

 
Hosté: Děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro ekonomiku PhDr. 

Natálie Švarcová, Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D.; 

proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filib Láb, Ph.D.; proděkan pro studijní záležitosti a 

další formy vzdělávání, statutární zástupce děkana PhDr. Ing. Petr Soukup; proděkan pro 

rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D. 

 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
D. Emler zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Předsednictvo se od mimořádného 

zasedání 17. 5. nesešlo, body programu zasedání komunikovalo skrze mail. 

 

Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 

období. 

Schváleno tichým souhlasem. 
 

2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
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D. Emler uvedl změnu programu zasedání - přidání bodu Studentské peníze - rozdělení. 

Další návrhy na změnu programu nebyly vzneseny. 

 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje upravený program zasedání 31. 5. 2016. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Musilová, Písačková, Ulrich 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Weiss, Svobodová 

Schváleno 
 
V. Novotný vznesl návrh doplnit zápis ze zasedání 17. 5. 2016 o větu “Ekonomická komise 

nepřijala žádné stanovisko ve věci rozpočtu FSV UK.” 

Nejprve bylo hlasováno o tomto protinávrhu: 

 
Protinávrh V. Novotného: 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis z mimořádného zasedání 17. 5. 2016 doplněný 

o formulaci “Ekonomická komise nepřijala žádné stanovisko ve věci rozpočtu FSV UK.” 

Pro: Novotný, Höfer 

Proti: Švec 

Zdržel se: Ditrych, Emler, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Ježek, Musilová, 

Písačková, Ulrich 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Weiss, Svobodová 

Neschváleno 
 
Jelikož protinávrh nebyl schválen, bylo hlasováno o původním návrhu zápisu: 

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis z mimořádného zasedání 17. 5. 2016. 

Pro: Ditrych, Emler, Švec, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Musilová, Písačková, Ulrich 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Weiss, Svobodová 

Schváleno 
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3. Zprávy z komisí  
 
Ekonomická komise se sešla jednou, řešila DZ FSV UK a VZ FSV UK. L. Ulrich požádal o 

zrušení svého členství v ekonomické komisi. Předseda K. Švec poprosil jednatele senátu, 

aby aktualizoval personální obsazení EK na webových stránkách komise v rámci sekce AS 

FSV UK. Zápis ze zasedání komise K. Švec předloží k zveřejnění na webové stránky do 

týdne. 

 
Legislativní komise se od mimořádného zasedání nesešla. Svoji agendu řešila v emailové 

komunikaci. LK řešila zápis z posledního zasedání Legislativní komise, kdy však nebyla LK 

usnášeníschopná. LK rozhodla, že zápis i přesto zhotoví a zašle jednateli. D. Emler navrhl 

LK téma k projednání - potřeba kvór pro usnášeníschopnost komisí na jejich zasedání. 

M. Červinka a O. Ditrych vyslovili názor, že je vhodné řešit tuto problematiku v rámci 

legislativní komise. M. Červinka navrhl plénu, aby pověřilo LK závazkem projednání této 

otázky do pevně daného termínu. 

D. Emler navrhl předsedovi LK jako závazný termín pro výstup řádné říjnové zasedání AS 

FSV UK. 

 

Usnesení č. 4: AS FSV UK vyzývá LK AS FSV UK, aby do příštího řádného zasedání (4. 

10. 2016) formulovala názor ohledně problematiky usnášeníschopnosti komisí AS FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Musilová, Písačková, Ulrich 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Weiss, Svobodová 

Schváleno 

 
Studijní komise se sešla před zasedáním a řešila problematiku VZ FSV UK a DZ FSV UK. 

Zabývala se rovněž svým personálním složením. Předsedkyně komise M. Havelková 

obdržela rezignaci dvou členů na působení v komisi - K. Písačková a L. Ulrich. O působnost 

ve studijní komisi naopak vyjádřila zájem S. Štefaniková. 

 

 

Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje doplnění Studijní komise o Sandru Štefanikovou. 
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Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, 

Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Ulrich 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Weiss, Svobodová 

Schváleno 
 
Komise pro PR se sešla po mimořádném zasedání AS FSV UK. K. Písačková představila 

svou rezignaci na post předsedkyně. Žádný člen Komise pro PR se nepřihlásil na pozici 

předsedy, naopak se Komise pro PR rozhodla pro své dočasné zrušení. 

 
Komise pro rozvoj se sešla v budově IES v Opletalově ulici. K. Musilová, M. Havelková a 

O. Doskočil ohlásili zrušení svého členství v Komisi pro rozvoj. Předseda komise J. Ježek 

vyzval jednatele k aktualizaci členů komise na webových stránkách. 

 
Sociální komise se nesešla. Předseda J. Ježek oslovil plénum s možností dočasného 

pozastavení fungování Sociální komise kvůli nedostatku programu a problematiky. 

K. Höfer přiblížil nedostatečný stav členů komise - zaměstnanců, kdy nyní je členem Sociální 

komise pouze jeden zaměstnanec. 

M. Červinka a K. Švec připomněli obdobnou situaci Sociální komise z minulého volebního 

období AS FSV UK, která se sešla za celé období svého fungování pouze třikrát. 

J. Ježek byl osloven, aby do příštího řádného zasedání připravil stanovisko Sociální komise, 

jestli bude zachována či zrušena. 

 
4. Informace z vedení FSV UK 

 
Proděkan pro PR F. Láb shrnul činnost vedení FSV UK - byla řešena problematika OP 

VaVPi a OP VVV. Proběhla výběrová řízení na ERASMUS+ stáže a meziuniverzitní dohody. 

Byla jmenována nová pracovnice oddělení vědy, která bude mít v gesci vědecké ceny, 

habilitační a jmenovací řízení. Další novou zaměstnankyní děkanátu je pracovnice studijního 

oddělení v sekci Ph.D. studia. Dále byla zpřístupněna elektronická forma návrhů na 

stipendia. Na vedení proběhly schůzky ohledně vzniku nového webu FSV UK. Vedení 

připravilo a představilo VZ FSV UK. 

Proděkana F. Lába doplnil děkan, který připomněl uskutečnění informativní schůzky ohledně 

projektu OP VVV - návrhů na podobu nového řešení v Jinonicích a zastínění Hollaru. Děkan 
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rovněž pozval senátory na slavnostní otevření depozitáře FSV UK v budově Krystal ve 

Vokovicích. 

 
5. Rozpuštění komise pro PR 

 
K. Písačková přednesla přání členů komise pro PR tuto komisi rozpustit. Jelikož nikdo neměl 

námitek, proběhlo hlasování. 

 
Usnesení č. 6: AS FSV UK bere na vědomí rozpuštění komise pro PR. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

6. Studentské peníze - rozdělení  
 
Studentská komora se sešla před zasedáním AS FSV UK. Celkově bylo rozděleno 40.060,- 

Kč. Seznam podpořených projektů a jednotlivé částky jsou zveřejněny v příloze tohoto 

zápisu. 

Dále se řešily okolnosti financování seznamovacích kurzů jednotlivých oborů a možnosti 

příspěvku z kapitoly Studentských peněz na tyto kurzy.  

 
Usnesení č. 7: AS FSV UK bere na vědomí informace o čerpání studentských peněz. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 
 

7. Podmínky přijímacího řízení 
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P. Soukup představil podobu Podmínek přijímacího řízení na akademický rok 2017/2018, 

které již prošly konzultacemi s garanty jednotlivých oborů. 

Studijní komise nemá k dokumentu zásadní výhrady, pouze považuje současný stav 

dokládání kopie diplomu a výpisu známek z předchozího studia za zbytečný. StK se rovněž 

pozastavila nad současným harmonogramem, kdy přijímací zkoušky předcházejí státním 

závěrečným zkouškám. 

P. Soukup reagoval a osvětlil administrativně náročné přijímací řízení a z toho plynoucí 

povinnosti uchazečů a zvyk na půdě FSV, kdy přijímací zkoušky jsou umístěny před SZZk. 

V. Novotný vznesl postřeh, že mu nepřijde vhodné schvalovat Podmínky přijímacího řízení 

na následující akademický rok dříve, než proběhne letošní přijímací řízení. 

T. Weiss reagoval na V. Novotného, že v posledních několika letech se vždy schvalovaly 

Podmínky přijímacího řízení na červnovém zasedání AS FSV UK. 

P. Soukup zodpověděl dotaz ohledně systému akreditace. Stávající akreditace budou 

prodlouženy. Institucionální akreditace bude patrně možná až v polovině roku 2018, 

nicméně akreditace bude možné podávat Národnímu akreditačnímu úřadu již během roku 

2017. 

 
Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje Podmínky přijímacího řízení na akademický rok 

2017/2018. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

8. Dlouhodobý záměr FSV UK 2016-2020 
 
Děkan Končelík připomněl, že byl senátorům zpřístupněn on-line sdílený dokument k 

Dlouhodobému záměru FSV UK a připomínky jednotlivých senátorů byly v tabulce 

vypořádány či okomentovány.  

K. Švec představil výstupy jednání EK, která po dlouhé diskuzi DZ projednala, bere jej na 

vědomí, ale konstatuje, že DZ neobsahuje rozpočtové implikace a priority.  

M. Červinka za LK vyzval členy komise k zaslání připomínek, přičemž nikdo z členů LK 

nereagoval. 
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K. Havelková představila názor Studijní komise, připomínky senátu byly podle jejího názoru 

zapracovány rozdílnou měrou. StK nepodporuje rozdělení webových stránek na intranet a 

extranet. StK jako celek nemá k DZ jednoznačný názor.  

Proděkan F. Láb odpověděl, že lepší variantu, než je dělení webu na intranet a extranet, 

dosud nenašel. 

T. Weiss doplnil, že (uzamčený) intranet může být v některých případech velmi vhodná 

forma komunikace uvnitř fakulty. 

V. Novotný se zeptal děkana, do jaké míry se dokument proměnil od doby, kdy byl poprvé 

předložen senátu. 

Děkan odpověděl, že vedení FSV vypořádalo připomínky. 

V. Novotný se zeptal, jaká idea dělá FSV UK specifickou a jak je rozpracována v 

Dlouhodobém záměru. Děkan odpověděl, že se jedná o humboldtovskou myšlenku, 

internacionalizaci a ideje z DZ, které dále blíže nespecifikoval. 

O. Ditrych se zeptal na aktualizaci DZ na zbytek funkčního období tohoto vedení FSV UK. 

Děkan odpověděl, že vedení je připraveno pracovat na aktualizaci DZ s jasným 

rozpracováním krátkodobých cílů. 

 
Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje Dlouhodobý záměr FSV UK na léta 2016-2020. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, Ježek, 

Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný, Havelková, Höfer, Musilová 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 
Usnesení č. 10: AS FSV UK vyzývá vedení FSV UK, aby připravilo specifikaci DZ FSV UK 

pro období 06/2016 - 01/2018 s termínem předložení na řádném zasedání AS FSV UK v 

říjnu 2016. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, 

Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Weiss  

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
9. Výroční zpráva FSV UK za rok 2015 
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Proděkan F. Láb představil dokument Výroční zprávy FSV UK za rok 2015. 

M. Havelková ze Studijní komise vyjádřila kladné ohlasy členů StK na VZ FSV UK. 

K. Švec za Ekonomickou komisi rovněž vyjádřil kladný názor na VZ FSV UK, komise neměla 

námitek. 

M. Červinka se ptal na validitu uváděných čísel, která se v některých případech rozchází se 

statistikami institutů. Proděkan P. Soukup odpověděl, že za uváděná čísla ručí, jelikož jsou 

brána přímo z matrik, případně z nejnovějšího možného zdroje.  

 

Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje Výroční zprávu FSV UK za rok 2015. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo  

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

10. Studentské peníze - návrh pravidel rozdělování 
 
M. Havelková představila novelizovaný předpis pravidel rozdělování Studentských peněz. 

Děkan, proděkanka pro ekonomiku ani tajemnice FSV UK neměli k dokumentu námitek. 

 
Usnesení č. 12: AS FSV UK schvaluje návrh pravidel rozdělování Studentských peněz. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

11. Návrh kandidáta na senátní návrh na udělení medaile za zásluhy o rozvoj 
fakulty 

 
M. Červinka po diskuzi na půdě IES představil potenciálního kandidáta na udělení medaile 

za zásluhy o rozvoj fakulty - prof. Hlaváčka, jehož profil následně shrnul. 
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V. Novotný a O. Ditrych se zeptali na konkrétní působení a činnost prof. Hlaváčka na půdě 

FSV UK. 

K. Švec a T. Weiss vyjádřili podporu návrhu prof. Hlaváčka na ocenění. 

 
Usnesení č. 13: AS FSV UK doporučuje děkanovi jako kandidáta za AS FSV UK na udělení 

medaile za zásluhy o rozvoj fakulty prof. Hlaváčka. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, 

Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný  

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

12. Termíny zasedání AS FSV UK v zimním semestru akademického roku 
2016/2017 

 
D. Emler navrhl za předsednictvo termíny zasedání AS FSV UK na 4. října, 1. listopadu, 6. 

prosince 2016, dále 10. ledna a 7. února 2017, vždy od 15.00. 

M. Čermák navrhl ke zvážení variantu změny začátku zasedání na 16.00. 

M. Červinka a T. Weiss vyjádřili přesvědčení, že model začátku zasedání od 15.00 v 

minulém volebním období se osvědčil, a jsou tak pro jeho zachování. 

 

Usnesení č. 14: AS FSV UK stanovuje termíny svých zasedání v ZS 2016/2017 na 4. 10., 1. 

11. a 6. 12. 2016; 10. 1. a 7. 2. 2017, vždy od 15.00. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Novotný, Švec, Weiss, Čermák, Doskočil, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Halada, Paulus, Svoboda, Svobodová, Ulrich 

Schváleno 
 

13. Různé 
 
K. Musilová vznesla dotaz na vedení, zdali by šlo zprovoznit anglickou verzi OBD. Děkan 

odpověděl, že tuto variantu podporuje, ale problém je na univerzitní úrovni. 
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M. Čermák se zeptal na příručku pro nové studenty prvního ročníku (FSV Intro) a její 

vyhotovení - zda bude možné brožuru předat studentům zapisujícím se již v červnu. 

F. Láb odpověděl, že příručka je v současnosti v přípravě a mohla by být k dispozici na 

červnové zápisy. 

 

K. Höfer vznesl podnět, jestli by nebylo vhodné umístit informaci o Studentských penězích 

na fakultních stránkách na extranetu v sekci studenti - stipendia a aktivity. 

 
O. Doskočil popsal svoji nedávnou zkušenost s obtížnou možností vypůjčení fakultních 

skútrů. Proděkan F. Láb přislíbil napravení registračního softwaru a zlepšení samotného 

systému vypůjčování skútrů. 

 
M. Červinka se optal na stav úřední desky. Děkan odpověděl, že úřední deska FSV UK se 

nachází  přízemí budovy Hollar a veškeré dokumenty na ni umístěny jsou dublovány a 

zveřejňovány na webových stránkách fakulty. 

 
Zapsal: Miroslav Čermák 

David Emler 
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Příloha č. 1 - Studentské peníze - Rozdělení 31. 5. 2016 
 

Projekt Žadatel Poznámka 
Celkový 
rozpočet 

Žádost Přiděleno Hlasování 

Houseboat 2 
(křest Ink) 

Marek Cieslar (Ink) x ? 6000 5000 6-0-0 

Cyklojízda 
Petr Havlíček 
(Studentské akce 
FSV) 

x 3000 3000 3000 7-0-0 

Sociolive 
Petr Havlíček 
(Miroslava) 

x 6800 1500 1500 7-0-0 

Vyhlášení 
fakultního pětiboje 

Petr Havlíček 
(Studentské akce 
FSV) 

x 3000 3000 3000 7-0-0 

Markething.cz 
web 

Adam Hrivňák 
(markething.cz) 

x 8500 6000 6000 6-0-0 

Parník FSV Tereza Janíková x 31500 9550 5000 6-0-0 

Pavlač 
Kateřina Písačková 
(Unie studentů IKSŽ) 

x 20600 20600 10000 6-0-0 

Protihlukové 
závěsy Hollar 

Kateřina Písačková 
(Unie studentů IKSŽ) 

x 6560 6560 6560 6-0-0 

MKPR 
seznamovák 

Filip Janouch 
(MKPR) 

vyřazeno 
(přispívají 
instituty) 

124000 ? vyřazeno 6-0-0 

DebatIES 
Tereza Ranošová 
(E-klub) 

žádost 
stažena 

19333 3500 
žádost 

stažena 
x 

Celkem x x 79960 56210 40060 x 
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